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1. Voorstelling Strategisch meerjarenplan Stad Turnhout 

 

Vlaanderen legt alle gemeente- en stadsbesturen op een strategisch meerjarenplan te maken. Dit vervangt alle 
voorgaande plannen zoals het sportbeleidsplan, het milieubeleidsplan, maar ook het jeugdbeleidsplan. 
Vlaanderen noemt dit planlast vermindering. In plaats van elke sector zijn plan, één geïntegreerd plan voor alle 
sectoren en stadsdiensten samen. In tegenstelling tot het jeugdbeleidsplan dat voor een periode van 3 jaar werd 
goedgekeurd, zal het meerjarenplan voor een periode van 6 jaar gelden.  
 
Vlaanderen legt ook op dat de jeugdraad inspraak moet hebben in het tot stand komen van dit plan. Daarom dat 
het stadsbestuur de jeugdraad uitnodigde op de toelichting van het algemene kader op dinsdag 5 november.  
(deze presentatie kan je nog in bijlage vinden). Om tot een goed advies te komen, komt schepen van jeugd, 
Hannes Anaf, de belangrijkste acties voor kinderen en jongeren ook toelichten tijdens de jeugdraad. Ook deze 
toelichting bestaat een een powerpoint presentatie die je in bijlage kan vinden. Tijdens de presentatie was er de 
mogelijkheid om vragen te stellen aan de schepen.  
 
Het is de bedoeling dat je al je vragen, opmerkingen en suggesties op tafel smijt. Deze kan de jeugdraad dan 
verwerken in zijn advies. Omwille van de wisseling van de meerderheid in de loop van oktober zijn nog niet alle 
punten en komma’s besproken door het nieuwe college van burgemeester en schepenen. Dit zal in de loop van 
het voorjaar nog gebeuren. Er is dus zeker nog ruimte voor het stadsbestuur om met de opmerkingen en 
suggesties van de jeugdraad rekening te houden.  
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Vragen en opmerkingen van uit de jeugdraad 
 

- Tijs Van Den Broek vraag welke financiële uitdagingen wegen het meeste door? Hoe verhouden deze 

zich?  

Dit is eigenlijk moeilijk te zeggen. Het is net de combinatie van de factoren die maken dat de begroting 

in moeilijkheden komt. Pensioenen is uiteraard één van de zaken die zwaar doorwegen.  

- Zoë Geusens vraagt hoe komt het dat de fusie gemist werd?  

Hier zijn verschillende (politiek gekleurde) meningen over. Laten we het erop houden dat de 

burgemeesters uit de jaren 70 niet tot een overeenkomst kwamen. Hierdoor mist de stad een hoop 

centen vanuit Vlaanderen. En draait de stad ook op voor kosten van functies waar de inwoners van de 

buurgemeenten van kunnen genieten. (bijvoorbeeld middelbare scholen, ziekenhuizen, de Warande …). 

Verder trekt de stad ook de armere bewoners uit de buurgemeenten aan wat zich dan weer vertaalt in 

extra kosten voor het OCMW, ook hier dragen de buurgemeenten geen steentje toe bij. De stad vervult 

een aantal centrumfuncties, de baten worden wel verdeeld onder de buurgemeenten maar de kosten 

echter niet.  

- Kan deze fusie alsnog in orde komen?  

Er zijn pistes die worden onderzocht. Dit is geen eenvoudige klus en zal dan ook niet voor onmiddellijk 

zijn. Maar de kans is zeker bestaande. 

- Ruben Schotanus is een organisatie begonnen met en voor startende kunstenaars. Zij hebben de stad 

al platgelopen op zoek naar een locatie. De stad heeft echter de mond vol over te veel leegstand. Ruben 

vind het dan ook heel vreemd dat hij nergens terecht kan met zijn organisatie. Beschikt de stad over een 

ruimte die ter beschikking gesteld kan worden als atelierruimte?  

 Private infrastructuur , daar kan de stad soms moeilijk in tussen komen. De lege panden van de stad 

zijn echter in te slechte staat om nog verenigingen in te huisvesten.  Eventueel kan er over een 

samenwerking met Jeugdhuis Wollewei nagedacht worden. Zij hebben een project ingediend voor 

subsidies van Vlaanderen rond kunsten. De ruimte zou exclusief ter beschikking gesteld moeten kunnen 

worden. De kunstenaars moeten er immers na hun werkuren en op momenten dat zij inspiratie hebben 

terecht kunnen. Ruben kan een mailtje sturen naar Hannes, deze bekijkt wat de stad er verder zou 

kunnen doen.  

 

 

- Uriaan Bordeyne heeft een opmerking over Speelbos FRAC: Het licht er vol met glas, er zijn al leden die 

er zich gesneden hebben. Er zijn daar bergen aangelegd om reliëf te creëren. Maar de aangevoerde 

aarde zou vol glas zitten.  

De stad wil het speelbos in het voorjaar een opknapbeurt geven. We geven dit zeker door aan de 

milieudienst.  

 

- Tijs Van Den Broek heeft een opmerking over de GAS boetes: er zijn boetes en boetes. Bijvoorbeeld 

een boete voor diefstal maar ook eentje voor het eten van een broodje op een plein. Hoe wil de stad 

omgaan met de GAS boetes?   
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Er is een nieuwe GAS regelgeving waarin de leeftijd kan verlaagd worden. Stad Turnhout kiest ervoor 

om dit niet te doen. Daarnaast wil het bestuur ook een evaluatie maken van het Uniform Gemeentelijk 

Politiereglement. Er moet een nieuwe definitie komen van wat overlast kan betekenen.  

 

Frank Meeusen haalt aan dat er vaak boetes worden gegeven voor het wildplassen, maar er zijn echter 

geen publieke toiletten in Turnhout. Dit is niet consequent. Ook in Futur werd tijdens het 

openingsweekend geld gevraagd voor een toiletbezoek. Dit zou echter niet wettelijk zijn.  

 

Actie jeugdraad: Tijdens de gemeenteraad in december moet de stad o.a. beslissen wat zij met de 

leeftijd doen vanaf wanneer de GAS sancties toepasbaar zijn. Naar aanleiding daarvan is de jeugdraad 

bezig met het organiseren van een thema avond rond GAS. Samen met de 7 jeugdraden uit de andere 

gemeenten van onze politiezone (Turnhout, Oud Turnhout, Vosselaar, Beerse, Lille, Kasterlee en Baarle 

Hertog) willen we jongeren informeren en laten brainstormen over de GAS. Wat wil die GAS wetgeving 

nu eigenlijk betekenen? Wat vinden jongeren overlast? Hoe vinden jongeren dat er mee moet worden 

omgegaan?  

 

 

- Opmerking van de schepen: 

Binnen de sector welzijn zitten heel wat subsidies voor projecten rond kinderarmoede. Hierop wordt niet 

bespaart.  

 

- Yoni De Mey vraagt of er ook speelpleinwerking voor kinderen met een handicap ook in de kleine 

vakanties? Dit is niet voorzien.  

 

- Tijs Van Den Broek is bezorgt over het betalend maken van het ontlenen van stadsmateriaal. Hoe zitten 

met nadarhekken en podia voor jeugdbewegingen? Geld vragen voor materiaal zou verenigingen 

immers de zin kunnen ontnemen om nog initiatieven te nemen. En er wordt al zo sterk bespaart in de 

socio culturele sector.  

Dit moet nog praktisch worden uitgewerkt. Er is nog niet geweten wat precies duurder wordt en voor wie.  

 

- Tijs Van Den Broek vraagt hoe het zit het Turnova? Trekt dit niet teveel verkeer aan? Kan je er nog 

parkeren? 

Momenteel nog geen zicht op timing van academies. Budget is voorzien, maar nog niet geweten 

wanneer dit kan uitgegeven worden. Er is een inrit voor de parking voorzien in de Otterstraat en een 

uitgang in aan de Baron Dufourstraat.  
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Is een uitrit in de Baron Dufourstraat wel verstandig? Dit is immers de fietsroute richting Heilig Graf (zelf 

vlak tegenover Turnova) het Sint Pieter en Vibo De Ring. Deze route is nu al zo druk met alle gevolgen 

van dien voor de fietsers.  

 

 

- Tijs Van Den Broek heeft een vraag over Futur: Er is een keuken in de voorzien Futur. Wanneer komt 

deze er? 

 Er is een keuken die de stad kan overkopen van de Warande. Dit is voorzien met budgetten van het 

AGB (autonoom gemeente bedrijf) in 2014 

 

Frank Meeusen vult aan. In hoeverre is het OK, dat rookmelders worden afgeplakt om te kunnen roken 

of rookmachines te gebruiken?  

Ze worden niet afgeplakt om te kunnen roken. De organisatoren zijn verantwoordelijk om rokers buiten 

te zetten. Een aantal doen dit goed, een aantal doen dit minder goed. Futur vertoont momenteel nog 

een aantal kinderziektes. Deze moeten zo snel mogelijk opgelost.  Anders komt ook de exploitatie van 

de zaal in de problemen. Deze moet een nuloperatie worden zoals eerder in de presentatie 

aangegeven.  

 

- Frank Meeusen heeft nog een vraag over het zwembad. Wat is het idee met het zwembad tussen dit en 

2019? 

De bedoeling is dat we tegen dan terug aan het zwemmen zijn in het zwembad in het stadspark. Er is 

budget voorzien binnen het AGB om dit te repareren. Er zijn verschillende pistes die onderzocht worden. 

De mogelijkheid wordt ook onderzocht om eventuele private partners te betrekken. Er kan geen 

concrete timing op de heropening geplakt worden. Er zijn heel wat urban legends rond het zwembad. 

Bijvoorbeeld deze van de moerassige ondergrond. Er zijn meer factoren die meespelen dan enkel de 

locatie van het zwembad.  

 

- Alexander Geerkes kaart de bereikbaarheid van Frac langs Gierle steenweg aan. Dit is rampzalig. Het is 

niet te doen voor kleine kinderen met de fiets. Zebrapad aan voorzien aan de gazettenwinkel zou een 

hele stap voorwaarts zijn.  

 

- Tijs Van Den Broek betreurt dat er geen momenten voorzien worden zoals recepties waar jongeren 

met het bestuur kunnen nakaarten.  

 

Al deze vragen en opmerkingen worden gebundeld in een advies aan het stadsbestuur. Dit advies kan je vinden 

in bijlage.  
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2. GHB in Turnhout 

 

De drugs GHB blijken een probleem te zijn in Turnhout. Vorige week werden er twee gebruikers afgevoerd uit  

FUTUR en afgelopen weekend werd een jongeman dood aangetroffen in Schorvoort.  

 

De burgemeester werd hierover ruim aanbod gelaten in de media. Hij wilde in duidelijk signaal geven en 

kondigde meer controles aan in de fuifzaal in een artikel in GVA.  

 

De jeugdraad wil graag reageren op de manier van aanpakken van burgemeester Brentjes: 

 

De jeugdraad is niet a priori tegen controles. Maar vind dat burgemeester Brentjes een beetje kort door de bocht 

gaat door de fuifzaal meteen te linken aan de GHB problematiek. Als je een lijstje met 10 fuiven zou maken, had 

de jeugdraad al wel kunnen voorspellen dat als er problemen zouden zijn, het op die welbepaalde fuif zou zijn.  

Daarbij komt dat jongeren met een drugprobleem in de eerste plaats geholpen moeten worden.  Een goed 

drugbeleid is een evenwichtige en doordachte aanpak waarin preventie en repressie en al wat daar tussen zit 

een plaats moeten krijgen. Door enkel de link met de fuifzaal te belichten zet de burgemeester de fuifzaal en de 

stad in een slecht daglicht. De fuifzaal hoort een positief verhaal te zijn. Daarnaast laat hij ook de kans liggen om 

te duiden welke initiatieven de stad inzake drugbeleid al neemt. De jeugdraad wil het stadsbestuur dan ook 

vragen om voortaan veel genuanceerder te communiceren over druggerelateerde thema’s.  

 

3. Afvaardiging vzw JEP 

 

vzw JEP is de programmatie vzw van de jeugddienst. JEP is eigenlijk de organisator van speelpleinwerking 

Wollebos, de Grabbelpas, Wollewielen, maar ook Binkies Kinderfestival, Nacht van de jeugdbeweging. Verder is 

vzw JEP ook de beheerder van Jeugdcentrum Wollewei, fuifzaal Futur en beslist de vzw over de lokaalsubsidies 

voor jeugdbewegingen.  

 

De vzw is samengesteld voor de helft gemeenteraadsleden en de helft uit jeugdraadsleden. De vzw vergadert 1 

keer in de maand. Wat staat er zoal op de agenda? Voorbereiding en evaluatie van activiteiten en projecten, 

bespreken dossiers voor lokaalsubsidie, opvolgen werking van de fuifzaal, opmaak en goedkeuren van de 

begroting van de vzw…  

 

Ook is dit de plek waar het jeugdbeleid besproken en geëvalueerd kan worden tussen de jeugdraad en de 

gemeenteraad. Een erg waardevolle vzw dus waarin jongeren echt een stem hebben.  
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Momenteel wordt de jeugdraad vertegenwoordigd door Bart Voordeckers (oud leider scouts Sint Frans), Pieter 

Jan Van Beek (JH Wollewei), Stijn Bohez (JH Wollewei), Dorien Joosten( scouts Sint Joris), Yoni De Mey (Akabe 

Ommekaar), Leen Boogers (scouts Sint Joris).  Er zijn dit jaar 3 mensen gestopt waardoor er nog 3 plaatsjes vrij 

zijn. Deze zullen worden ingevuld door Toon Van Eyck (scouts St Lucas) en Frank Meeusen (Akabe Ommekaar).  

Er is dus nog een plaats over. Heb je zelf interesse of ken je iemand die de jeugdraad zou willen 

vertegenwoordigen neem contact op met jeugdraad@turnhout.be  

  

 

4. Nieuws van de jeugddienst 

 

-  De jeugddienst ontving voor iedere jeugdbeweging een folder van www.veiligopstap.be Leuke opfrisser over 
hoe je op stap gaat met een groep.  
 
- De jeugddienst ontving ook een folder over toegankelijke jeugdlokalen. Ook deze werd uitgedeeld.    

 

 

 

5. Varia & vrijkaarten 

 

- Jammer dat scouts Sint Vic er niet  is voor de vrijkaarten van hun scoutsfuif op 23/11 in Futur. ☺ 

 

- Akabe Ommekaar zou graag een afspraak maken met de stad in verband met hun riolering.  

 

 

 


